
Vragen van de SP aan het college over asbestdaken 

Gezien de huidige samenstelling van de Staten-Generaal ligt het in de lijn der verwachting dat er in 

2024 een verbod komt op asbestdaken. In een brief d.d. 28 juni 2018 van de VNG wordt gesteld dat 

indien het huidige tempo voor sanering van asbestdaken wordt vastgehouden, de sanering doorloopt 

tot 2026 en wordt prangend aanbevolen om nu alvast te beginnen aan deze opgave. 

Waarom moeten we dit doen? 

We zullen moeten beginnen met saneren en inwoners bewust maken van het feit dat het in 2024 

geregeld moet zijn. Hilversum kent namelijk veel jaren 60-70 bouw en van vóór 1994. Bekend is dat 

in deze bouw veel asbest zit. Daarnaast lezen we meer dan eens artikelen in de media over asbest en 

verkeerd lopende bouwactiviteiten. Kortom Hilversum is een asbestbom. 

Als overheid, particulieren en bedrijven hun daken niet voor 2024 gesaneerd hebben zullen zij 

problemen krijgen met het verzekeren of de verzekering van hun panden. Iets wat illegaal is mag 

immers niet verzekerd worden. Op het laatste moment moeten voldoen aan wet- en regelgeving 

jaagt mensen op kosten en huizen met asbesthoudende daken zullen mogelijk in waarde dalen.  

Niet in de laatste plaats zullen we als overheid moeten gaan handhaven. Gemeentes die nu actief 

handelen geven aan dit te doen vanuit de preventie gedachte. Het scheelt te zijner tijd  

handhavingskosten en voorkomt sociale problemen (mensen kunnen de sanering wellicht niet 

betalen). Daarnaast zijn kosten voor preventief saneren lager dan kosten die gemoeid zijn bij het 

opruimen na een calamiteit (bv brand)  

Daarom de volgende vragen 

1. Is er in de begroting van 2018 geld gereserveerd voor een versnellingsopgave? 

a. Zo ja, hoeveel? 

b. Zo nee , Heeft het college budget opgenomen om 2019 versnelling in te zetten? 

i. Zo nee, waarom niet? 

ii. Zo ja, hoeveel staat er begroot? 

Een aanbeveling uit de brief van de VNG is om een nulmeting te doen waarin wordt gekeken hoeveel 

m2 asbestdaken zijn, waar en op hoeveel panden. 

2. Bestaat er een dergelijke inventarisatie van asbestdakbedekkingen in Hilversum in bezit van 

de gemeente of een verbonden partij, zoals de Brandweer of de OFGV?  

a. Indien niet, is het college voornemens om zo een inventarisatie uit te voeren? 

i. Zo nee, waarom niet? 

3. Is er bekend welke panden in het bezit van de gemeente of waar de gemeente 

verantwoordelijk voor is, zoals bijvoorbeeld schoolgebouwen, asbestdaken hebben? 

a. Zo ja, is daar een saneringsplan voor?  

b. Zo nee, is het college voornemens om een inventarisatie- en saneringsplan te maken 

en uit te voeren? 

De VNG adviseert een plan op te stellen. In dit plan zouden doelgroepen, stakeholders en 

samenwerkingspartners in kaart moeten worden gebracht, wat de gemeente gaat doen en welke 

kansen dit met zich meebrengt. Wethouder Walters heeft in haar brief d.d. 2 juli 2018 toegezegd met 

een dergelijk plan te komen alleen heeft ze daar geen datum aan verbonden. De SP acht het 

wenselijk, gezien de enorme opgave en impact, om dit plan zo snel als mogelijk op te stellen en met 

de gemeenteraad te bespreken.  

4. Wanneer kan de Raad een plan van aanpak asbestsanering in Hilversum verwachten? 



De Rijksoverheid biedt voor particulieren die asbestdaken willen saneren subsidie. Echter het 

subsidiepotje voor 2018 is overschreden en er worden dus ook geen subsidies meer toegekend dit 

jaar.1 De SP vindt dit treurig, zeker omdat het zo belangrijk is.  Wij zouden graag zien dat de 

gemeente Hilversum een subsidieregeling voor de sanering van asbestdaken of op zijn minst een 

lening naar model van Lelystad2 (een renteloze lening  of lage kosten) te onderzoeken.’ 

5. Wij adviseren het college dringend om dergelijke maatregel op te nemen in het 

asbestsaneringsplan.  

Verder beveelt de VNG aan om op de gemeentelijke website het verwachte asbestdakenverbod te 

noemen en in te zetten op een bewustwordingscampagne. Voor zover de SP kan zien is dat nog niet 

gebeurd.3 

6. Is het college voornemens om dat te doen? 

7. Is het college van plan om andere maatregelen te nemen om inwoner te informeren? 

a. Zo ja, welke? 

b. Zo nee, waarom niet? 

Fractie SP 

Bronnen 

1:https://www.rvo.nl/subsidies-regelingen/subsidieregeling-verwijderen-asbestdaken  

2:https://praktijkvoorbeelden.vng.nl/databank/milieu/asbestdaken/verordening-asbestregeling.aspx  

3:https://www.hilversum.nl/Home/Inwoner/Vergunningen_Bekendmakingen/Vergunningen/Omgevi

ngsvergunning/Asbest_verwijderen   
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